
כ"ג בניסן תשס"ח
2008 באפריל 28

שאילתה ישירה

שימוש בסטריכנין   

חבר הכנסת אחמד טיבי שאל את שר\ה החקלאות ופיתוח הכפר

 בעקבות מקרי הרעלה של כלבים באזור ירושלים, עולה חשד כי השירות הוטרינרי

 של ירושלים עושה שימוש בסטריכנין וזאת בניגוד להוראות חוק צער בעלי חיים לפיו אין

להמית בעל חיים ברעל אלא אם כן ניתן היתר ממנהל השירותים הוטרינריים. 

רצוני לשאול:

. האם ידוע לך על המקרים הללו?1

. אם כן, האם ניתן היתר לשימוש בסטריכנין?2

 . כמה בקשות לשימוש בסטריכנין הוגשו למנהל בשנתיים האחרונות, כמה מתוכן3

אושרו, ובאיזה רשויות מקומיות? 

. בכמה מקרים נמצאו חיות הנגועות בכלבת? ואיפה? 4
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